
Från: Anna Bergström <anna.bergstrom@vardforbundet.se> 

Skickat: den 12 november 2020 15:34 

Till: gavle.kommun@gavle.se <gavle.kommun@gavle.se>; 
helene.akerlind@politiker.gavle.se <helene.akerlind@politiker.gavle.se>; 
asa.wiklund_lang@politiker.gavle.se <asa.wiklund_lang@politiker.gavle.se> 

Ämne: Brev från Vårdförbundet, som kräver återkoppling 

Till kommunstyrelsens ordförande och 1.e vice ordförande 
  
Se brev med frågeställning att besvara i bifogad fil 
  
Med vänliga hälsningar 
  

Anna Bergström 
Avdelnings ordförande 
Vårdförbundet avdelning Gävleborg 
Tel: 070-524 46 55 
Vårdförbundet direkt 0771-420 420 
  
Våra medlemmar är inte vilka som helst. Är du en av oss? Vårdförbundet är ett växande yrkesförbund som 
tillvaratar medlemmarnas fackliga intressen.  
Vi är 114 000 sjuksköterskor, barnmorskor, biomedicinska analytiker och röntgensjuksköterskor som arbetar 
för en personcentrerad nära vård och ett hållbart yrkesliv.  
Tillsammans utvecklar vi villkor, yrke och vård. www.vardforbundet.se 
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Gävle kommun 
Kommunstyrelsens ordförande  
Åsa Wiklund-Lång 
Kommunstyrelsens 1:e vice ordförande 
Helene Åkerlind 

Vårdförbundet avdelning Gävleborg har glädjande uppmärksammat regeringens 
äldreomsorgssatsning och skickar därför en gemensam skrivelse och önskan om 
svar till samtliga 10 kommuner i Gävleborg angående hur dessa pengar kommer 
att användas. 

Vi ser att Gävle kommun erhåller nära 230,5 miljoner SEK i generella statsbidrag varav 
drygt 16,7 miljoner SEK till äldreomsorgslyftet och drygt 41 miljoner SEK till 
äldreomsorgssatsning. 

Enligt forskning finns det ett tydligt samband mellan personalens kunskap och 
kvaliteten på omvårdnaden, därför anser Vårdförbundet att det är viktigt att höja 
kompetensen hos medarbetarna, vikten har även tydligt har framkommit under 
coronapandemin. Vårdförbundet anser att specialistutbildade sjuksköterskor är en 
förutsättning för att kunna säkerställa rätt vård till kommuninvånarna. Specialist 
kunskap har en viktig roll i arbetet med att handleda och betrygga omständigheterna för 
personal, anhöriga och patienter.  

Vi ber er att svara på dessa frågorna senast 20-12-15 

Svar till anna.bergstrom@vardforbundet.se  

• Hur planerar ni att använda detta tillskott av pengar? 
• Hur kommer pengarna att säkra rätt och trygg vård för kommunens 

medborgare? 
• Hur kommer pengarna att användas till specialistutbildning för 

sjuksköterskor? 
• Hur attraherar ni, med hjälp av dessa pengar, fler sjuksköterskor att söka 

arbete i er kommun och stanna kvar? 

Vårdförbundet anser att delar av dessa medel ska gå till bättre villkor för våra 
medlemmar att specialistutbilda sig. Vårdförbundet har sedan länge lösning i form av 
akademisk specialisttjänstgöring, AST. Hofors kommun är i framkant och har nu 
tecknat avtal med vårdförbundet i detta. Säg bara till vi berättar gärna mer om AST! 

Med vänlig hälsning 
 
Vårdförbundet Gävleborg 
Genom Ordförande Anna Bergström 
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